



博愛有心人每月捐款計劃
Pok Oi Friend Monthly Donation Programme
(每月捐款熱線 Hotline: 2479 3300 電郵 Email: pohfriend@pokoi.org.hk)

7-ELEVEN 現金捐款表格
Cash Donation Form

請您攜同以下捐款條碼，透過全港 **7-ELEVEN** 以現金捐款予博愛醫院。完成交易後，收銀員會發出收據給您。如欲索取本院發出之正式捐款收據，請將有關 **7-ELEVEN** 收據正本連同以下捐款人資料，郵寄至元朗坳頭博愛醫院賽馬會護理安老院大樓地下高座博愛醫院董事局企業傳訊及籌募部收。

Please present the below donation barcode for cash donation to Pok Oi Hospital via any **7-ELEVEN** in Hong Kong. The Cashier will issue the receipt for you when the transaction is completed. To request an official donation receipt, please send the 7-ELEVEN original receipt along with the donor's information to UG/F., POH Jockey Club Care & Attention Home Building, Au Tau, Yuen Long, N.T., Corporate Communication & Fundraising Department, Pok Oi Hospital.

捐款條碼 Donation Barcode

7-11 (HSBC)



3840 2000 0000 128

*捐款港幣\$100 或以上可憑收據在香港扣減稅項。

Donation of HK\$100 or above are tax deductible with a receipt in Hong Kong.

**請避免縮印或放大，以免影響讀取條碼資料。

Please avoid changing the barcode size, as it might affect the reading of barcode data.

捐款人資料 Donor's Information

先生 Mr. 女士 Ms.

*姓名/機構 Name/Company: _____

電話 Tel.: _____

電郵 Email: _____

*地址 Address: _____

*若捐款人姓名及地址欠奉，恕未能寄發收據。

Pok Oi Hospital regrets that it cannot provide receipts to donors who fail to provide either their names or addresses.

請貼上
7-ELEVEN 發出之收據正本

Please attach
the original 7-ELEVEN receipt here

閣下所填寫的個人資料絕對保密，博愛醫院或受其委託服務提供者只用作捐款處理、寄發收據、募捐及其他與本院相關的宣傳事務之用途。若閣下不願意收到上述資訊及資料，請在方格內加上剔號。
Your personal data will be kept strictly confidential. Pok Oi Hospital or its service providers will only use the above information for donation administration, receipting, fundraising and/or other promotion matters related to Pok Oi Hospital. If you prefer not to receive such promotion communication materials, please tick here.